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In deze nieuwsbrief laten we de voorzitter 

van het algemeen en dagelijks bestuur, 

een ambtelijk opdrachtgever en collega’s 

ODR aan het woord. Zij vertellen over 

hun werk, wat ze bereikt hebben en hun 

kijk op de toekomst. 

We zijn ontzettend trots dat we al 10 jaar 

in opdracht van en samen met onze 

opdrachtgevers zorgen voor een fijne, 

veilige en duurzame leefomgeving in regio 

Rivierenland. We zijn uitgegroeid tot een 

efficiënte en robuuste organisatie met 

veel kennis in huis, die we delen met onze 

Samen van meerwaarde
en samen meer van waarde!
Voor u ligt een speciale editie van onze nieuwsbrief. ODR bestaat op 1 april van dit 

jaar namelijk 10 jaar. Een mooie reden om in deze speciale editie stil te staan bij wat 

we de afgelopen jaren samen met u bereikt hebben en hoe we de toekomst zien.

opdrachtgevers en samenwerkingspart-

ners. Dit alles was niet gelukt zonder de 

samenwerking met en het vertrouwen 

van u, onze opdrachtgevers en samenwer-

kingspartners. En dit was ook niet gelukt 

zonder onze medewerkers die zich elke 

dag weer met veel passie en betrokken-

heid inzetten. 

We zijn samen van meerwaarde en samen 

meer van waarde!

Ik wens u veel leesplezier! 

Gerard Vlekke, Directeur

SPECIALE EDITIE

Het oude en het 

nieuwe pand
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ODR is gegroeid naar een serieus belangrijke speler 

in Rivierenland en Gelderland

Jij was 10 jaar geleden al betrokken bij de op-

richting. Hoe kijk jij terug op 10 jaar ODR?

Er zijn diverse invalshoeken waarop ik op 

die tijd kan terugkijken. 

1.  Als organisatie is ODR vanuit “het 

niets” gegroeid naar een serieus 

belangrijke speler in Rivierenland en 

Gelderland. ODR bestaat bij de gratie 

van haar medewerkers. Die hebben de 

afgelopen jaren aangetoond dat het 

mogelijk is met elkaar een nieuwe, 

samengestelde, organisatie als “thuis” 

te laten voelen.

2.  Bestuurlijk heeft ODR er veel aan 

gedaan haar rol als eerste adviseur van 

de deelnemers waar te maken en 

verder in te vullen. De samenwerking 

tussen de deelnemers, als eigenaren 

van  ODR, is ook enorm gegroeid. Er is 

een hechte samenwerking, afstemming 

en debat waar nodig. De noodzaak tot 

samenwerken wordt gevoeld en ook 

actief uitgedragen.

3.  Vakinhoudelijk is ODR enorm 

gegroeid. Door middel van verdieping, 

schaalvergroting en afstemming is de 

kwaliteit van de dienstverlening 

toegenomen. Inmiddels kan gesteld 

worden dat ODR de specialist is op 

haar takenpakket en daarom meer en 

meer vanuit haar rol deelneemt aan de 

beleidsvoorbereiding, -uitvoering en 

handhaving van haar deelnemers.

4.  Ook op het gebied van de kosten zijn 

belangrijke stappen gezet. Zo is er 

transparantie voor de deelnemers op 

de relatie tussen geleverde diensten en 

de kosten daarvan d.m.v. productenboe-

ken, geaccordeerde jaarprogramma’s 

en duidelijke flankerende afspraken.   

Ik ben dus trots op ODR en de ontwikke-

ling die ODR heeft doorgemaakt! 

Wat is de rol van het bestuur daarin geweest?

Onze rol was en is het aangeven van de 

kaders, het invullen van de noodzakelijke 

beslissingen en het stimuleren, onder-

steunen en versterken van een goede, 

veilige werkomgeving.

Wat heeft ODR voor de gemeente Zaltbom-

mel betekent? Heb je hier een mooi voorbeeld 

van?

Duidelijkheid en inzicht. Het product van 

de ODR is nu herleidbaar op kwaliteit 

voor de doelen van de gemeente, tegen 

bekende en correcte kosten vooraf. Door 

de bij vraag 1 genoemde ontwikkeling van 

ODR is de rol van ODR als onderdeel van 

de gemeente Zaltbommel geheel 

natuurlijk en dus zonder verdere 

bedenkingen.

Hoe zie jij de toekomst van ODR?

Sterk en krachtig als onderdeel van goed 

samenwerkende deelnemers – haar 

adviserende en ondersteunende rol 

volledig waarmakend in een open en 

gelijkwaardig speelveld tussen de diverse 

ambtelijke diensten.

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten in 

Rivierenland en aan ODR?

Vooral doorgaan!!

Hoe kijkt Kees Zondag, 
sinds de start voorzitter bestuur, 

terug op 10 jaar ODR?

de kosten daarvan d.m.v. productenboe-

De Omgevingsdiensten in Nederland zijn 

in 2013 opgericht. Voortgekomen uit de 

behoefte om handhaving van het milieu-

recht beter te organiseren en specialisti-

sche kennis over de leefomgeving te 

bundelen. Zij voeren VTH taken uit voor 

de gemeenten en provincies. Als ODR 

voeren wij niet alleen de VTH taken uit 

op het gebied van milieu, maar ook voor 

bouw. Daarnaast hebben we veel kennis 

in huis die we inzetten om gemeenten te 

adviseren over ruimtelijke of milieutech-

nische vraagstukken. Wij doen dat in 

opdracht van de gemeenten in Rivieren-

land en de provincie Gelderland. De 

provincie en de gemeenten zijn destijds 

dan ook op allerlei manieren betrokken 

geweest bij de opzet van de organisatie. 

Veel collega’s die een zelfde taak voor de 

gemeenten of Regio Rivierenland 

uitvoerden, zijn destijds ook over gegaan 

naar ODR. 

De gemeenten en provincie zijn dus 

eigenaar en opdrachtgever en vertegen-

woordigd in het Algemeen Bestuur (AB) 

van ODR. Het AB stelt onder andere de 

begroting, de jaarrekening en het beleid 

van ODR vast. Het Dagelijks Bestuur 

(DB) is bestuurlijk verantwoordelijk voor 

de dagelijkse gang van zaken en het 

functioneren van  ODR. Het DB bestaat 

uit 4 leden die aangewezen worden 

vanuit het AB. Kees Zondag is al sinds de 

oprichting van ODR voorzitter van het 

AB en DB.  Hij blikt terug op de afgelo-

pen 10 jaar. 

HET BEGIN
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Wat doet een accountmanager? 

Wat is jouw rol? 

Als accountmanager ben ik de schakel 

tussen ODR en de opdrachtgever. Bij 

elke gemeente zit weer een ambtelijk 

opdrachtgever die eenzelfde rol vanuit 

de gemeente heeft. Wij bespreken 

tijdens de periodieke account-

overleggen wat goed gaat, beter kan 

en waar bijsturing nodig is. 

Wat maakt het werk van Patrick, 
accountmanager ODR, bijzonder?

Wat maakt jouw werk bijzonder?

Het leuke is dat je veel verschillende 

mensen spreekt en je werk heel divers 

is. Soms gaat het over de inhoud, dan 

weer over samenwerking en 

afstemming, maar ook over cijfers, 

productie en kosten. Ik zie mezelf als 

een verbinder. Ik breng mensen met 

elkaar in contact. Zo liep ooit de 

communicatie niet goed tussen een 

team van de gemeente en een team van 

ODR. Men wist elkaar niet te vinden. Ik 

heb de leidinggevenden van beide 

teams met elkaar in contact 

gebracht. Zij hebben een 

lunchbijeenkomst geregeld de 

medewerkers van hun teams, 

om elkaar beter te leren 

kennen. Dat werkte toen en 

werkt nog steeds!

Hoe zie jij de toekomst? 

Ik ben sinds 2010 betrokken 

bij de totstandkoming van 

Als accountmanager ben ik de schakel tussen 

ODR en de opdrachtgever

ODR en vertelt waarom zijn werk 

bijzonder is. 

Henk is ambtelijk opdrachtgever 

namens de gemeente Tiel. Hij was in het 

verleden betrokken bij de oprichting 

van ODR. Hij vertelt over zijn ervarin-

gen en de samenwerking met ODR.  

gebracht. Zij hebben een 

medewerkers van hun teams, 

om elkaar beter te leren 

werkt nog steeds!

Als accountmanager ben ik de schakel tussen 

ODR. Ik was toen teamleider 

Vergunningen en Handhaving bij de 

gemeente West Maas en Waal en werd 

lid van het projectteam voor de 

oprichting van de uiteindelijke ODR. Je 

merkt dat in die 10 jaar tijden, inzichten 

en focus veranderd zijn. Er is veel 

bereikt en geprofessionaliseerd. Maar 

ontwikkeling is een continue proces. 

Met de organisatieontwikkeling die is 

ingezet, zijn we als ODR weer in staat 

een volgende stap te zetten. 

Ik heb er vertrouwen in dat er een 

mooie periode aankomt met kansen 

en mogelijkheden. 

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten en 

aan je collega’s bij ODR?

Blijf de focus houden op waar we het 

allemaal voor doen: een prettige, veilige 

en duurzame leefomgeving. Dat is het 

einddoel. Zoek elkaar op en blijf samen 

werken aan het ‘wij en ons gevoel’.  

Samen bereik je meer.  

DE SAMENWERKING

Om te zorgen voor een goede verbin-

ding tussen de gemeenten en ODR 

heeft elke gemeente een ambtelijk 

opdrachtgever die in contact staat met 

de accountmanagers van ODR. Zij zijn 

betrokken bij het opstellen van het 

productenboek van ODR en het 

werkprogramma waarin de taken 

vastliggen die ODR voor de betreffende 

gemeente moet uitvoeren. Zij bespre-

ken de voortgang en andere zaken die 

op dat moment relevant zijn. 

Patrick is één van die accountmanagers. 

Hij is vanaf de start werkzaam voor 
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Jij bent lid van het OGO, de ambtelijke op-

drachtgevers voor ODR. Wat doe je als amb-

telijk opdrachtgever? 

Ik ben bij de voorbereidingen van de 

oprichting van ODR betrokken geweest 

als lid van het Regionaal Ontwerpteam 

(ROT) en als voorzitter van de proeftuin 

milieuhandhaving. Vanaf de start van 

ODR in 2013 ben ik lid van het OGO en 

daarmee het ambtelijke aanspreekpunt 

voor ODR binnen de gemeente Tiel. 

Samen met andere OGO-collega’s geef ik 

vorm aan het ambtelijk opdrachtgever-

schap richting ODR. Ik zet vragen en 

signalen uit van zaken die spelen tussen 

ODR en gemeente Tiel. En ik adviseer de 

wethouder die namens de gemeente 

deelneemt in de verschillende bestuur-

lijke overlegvormen van ODR. 

Hoe verloopt de samenwerking met ODR ?

De samenwerking verloopt goed. De 

lijnen met de accountmanager bij ODR 

zijn kort en informeel en daardoor 

prettig. Ik zie ook dat mijn collega’s 

steeds vaker de directe lijntjes met de 

ODR-adviseurs weten te vinden. De  

sfeer in het OGO is ook goed. Natuurlijk 

blijven er altijd wat punten van kritiek. 

Wij zijn erg tevreden over de kwaliteit 

van de adviezen. Maar het proces 

eromheen loopt niet altijd vlekkeloos en 

het is niet altijd duidelijk bij wie we 

waarvoor moeten zijn. En als gemeente 

Wat vindt Henk, 
ambtelijk opdrachtgever namens de gemeente Tiel, 

van de samenwerking met ODR? 
Tiel nemen we (voor nu als enige 

gemeente) alleen de milieutaken af. 

Sommige voorstellen van ODR houden 

geen rekening met deze uitzonderings-

positie en wij zijn er zelf ook niet altijd 

even alert op, waardoor er misverstan-

den kunnen ontstaan. Dit zijn dan 

onderwerpen die ik met de accountma-

nager van ODR bespreek en waar we 

mee aan de slag gaan.

Hoe kijk je terug op de periode tot nu toe?

ODR is vanaf de formele start als 

Gemeenschappelijke Regeling op een 

professionele manier opgezet. Daarna 

zijn er alleen maar meer punten op de i 

gezet en is ODR uitgegroeid tot een 

stabiele en professionele organisatie die 

kwaliteit levert. 

Wat zijn ontwikkelingen? Hoe zie jij de toe-

komst?

Het is nog onduidelijk hoe die toekomst 

eruit ziet. Door de landelijke discussie 

die speelt over de robuustheid van de 

Omgevingsdiensten is het nog onzeker 

hoe de Omgevingsdiensten in de 

toekomst georganiseerd gaan worden. 

Het risico is dat de afstand tussen 

De lijnen met de accountmanager bij ODR 

zijn kort en informeel en daardoor prettig.

opdrachtgevers en Omgevingsdienst 

groter wordt. En mede hierdoor zullen 

ook mijn persoonlijke relaties verande-

ren. Als ik nu bij ODR kom, zie ik 

oud-collega’s uit de gemeente Tiel en 

andere medewerkers die ik al lang ken.  

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten in 

Rivierenland en aan ODR?

Let’s stick together (Joe Jackson). 

Links een netwerk-

bijeenkomst met 

aannemers in 2014, 

rechts een raads-

bijeenkomst in het 

nieuwe pand.
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Wat doet een toezichthouder milieu?

Een toezichthouder milieu voert milieu-

controles uit bij bedrijven. Tijdens de 

milieucontrole wordt er een rondgang 

gemaakt door het bedrijf en wordt er 

gekeken naar de milieubelastende 

activiteiten. Zoals  bijvoorbeeld de 

opslag van gevaarlijke stoffen en bodem-

bedreigende stoffen, de opslag van 

gasflessen en de omgang met afvalstof-

fen. Daarnaast wordt tijdens de controle 

de administratie doorgenomen. Er wordt 

dan onder andere gekeken naar het 

energieverbruik, afvoerbonnen van 

afvalstoffen en keuringsdocumenten

van bijvoorbeeld stookinstallaties en 

vloeistofdichte vloeren. 

Wat is volgens 

toezichthouder milieu Ivar 
een belangrijke competentie voor zijn werk?  

Wat is een belangrijke competentie voor een 

toezichthouder? Waarom?

Een toezichthouder moet goed kunnen 

communiceren en dus vooral ook goed 

kunnen luisteren.  

Voor, tijdens en na de controle. Veel 

ondernemers vertellen graag over het 

bedrijf. Door de juiste vragen te stellen 

en te luisteren, kom je veel te weten 

zonder dat je bezig bent met een 

ondervraging. 

Een toezichthouder moet goed kunnen communice-

ren en dus vooral ook goed kunnen luisteren

Aan het einde van de controle is het 

belangrijk dat je duidelijk vertelt wat je 

bevindingen zijn en welke acties een 

ondernemer nog moet ondernemen.

Hoe heeft het werk zich de afgelopen jaren 

ontwikkeld?

Het is steeds meer data gedreven 

toezicht geworden. Op basis van data 

analyses wordt bepaald bij welke 

bedrijven toezicht het meest efficiënt is. 

Bedrijven waar alles op orde is of waar de 

milieubelasting minder is, worden minder 

vaak bezocht.

Waar ben je trots op en wat wil je de gemeen-

ten en jouw collega’s meegeven? 

Ik ben er trots op dat dankzij het werk van 

toezichthouders, de directe omgeving van 

bedrijven een beetje veiliger wordt. Mijn 

boodschap aan de gemeenten en collega’s 

is dan ook: vraag vooral of je een keer mee 

mag met een toezichthouder. Dan zie je 

dat het een ontzettend mooi beroep is!

De kerntaak van de Omgevingsdiensten 

is uitvoering geven aan de VTH taken op 

het gebied van milieu. Daarom heeft 

ODR samen met de gemeenten in de 

regio het regionaal VTH beleid opge-

steld. In dit beleid staat wat de gemeen-

ten willen bereiken met vergunningver-

lening, toezicht houden en handhaving 

en waar de prioriteiten liggen. Hoe we 

elk jaar uitvoering geven aan dat beleid, 

bepalen we ook samen met de gemeen-

ten en ketenpartners en ligt vast in het 

Uitvoeringsprogramma Milieu. In dit 

uitvoeringsprogramma staat welke 

prioriteiten we stellen en welke 

bedrijven we controleren en dat we 

actief aan de slag gaan met preventie, 

door meer te doen aan communicatie en 

voorlichting. 

Onze vergunningverleners milieu en 

toezichthouders milieu geven uitvoering 

aan dit beleid. Toezichthouder milieu is 

een dynamische, boeiende en belangrijke 

functie! Maar je moet wel over de juiste 

competenties beschikken. Onze 

toezichthouder milieu Ivar vertelt hier 

meer over. Onze toezichthouder milieu 

en ecologie, Corné, heeft een iets andere 

rol. Hij vertelt meer over zijn werk, de 

ontwikkelingen en hoe hij 10 jaar 

geleden betrokken was bij de oprichting 

van ODR. John is toezichthouder asbest 

en vertelt waarom dit werk belangrijk is. 

ONZE MILIEUTAKEN
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Wat doet een toezichthouder Groen en 

Ecologie?

Ik controleer de voorschriften uit de 

Omgevingsvergunning op het gebied van 

natuur. Dat kan gaan om kwetsbare 

periodes, gedragscode of specifieke 

soortenbescherming. Daarnaast maak ik 

QuickScans en plaats ik cameravallen. En 

ik adviseer mijn collega’s van juridische 

zaken over weidevogelbescherming 

gebieden en laanboomteelt. 

Jij bent betrokken bij de oprichting van ODR. 

Hoe?

Ik nam namens de gemeente Zaltbommel 

deel in de ‘proeftuin’ voor de oprichting 

van ODR. Samen met andere toezicht-

houders milieu van de gemeenten in 

Rivierenland en de provincie hebben we 

plannen gemaakt en meegedacht over 

werkprocessen voor milieu. 

Toezichthouder 
Groen en Ecologie Corné 
over de inzet van ecologische zoekhonden.   

Ben je vanaf de start van ODR al in deze 

functie actief?

Nee. Ik zou samen met een collega het 

taakveld natuur voor mijn rekening 

nemen. Maar het liep allemaal anders en 

niet alle plannen werden uitgevoerd. 

Dus het heeft nog jaren geduurd 

voordat het werkelijkheid werd. Ik ben in 

2013 vanuit de gemeente Zaltbommel 

als agrarisch toezichthouder 

(glastuinbouw) begonnen bij ODR. Met 

veel tegenzin moet ik eerlijk zeggen. 

Alles was nog onbekend en nieuw en het 

was voor mij ook verder van huis. 

Gelukkig werd dit goed gemaakt door de 

vrijheid die ik kreeg om deze rol in te 

vullen. Later heb ik samen met een 

collega het taakveld bodemtoezicht 

opgestart. Maar mijn hart lag echt bij 

natuur. Dus toen ik met de adviseur 

natuur sprak, kwam aan het licht dat er 

Wellicht kan mijn hond over een paar jaar zijn eigen 

brokken gaan verdienen bij ODR”

geen controle was op zijn gemaakte 

natuuradviezen. Daar lag voor mij een 

kans om een gat op te vullen. Dat is 

gelukt. Ik werd toezichthouder groen en 

ecologie. Tot voor kort was ik de enige 

met deze functie binnen de Gelderse 

Omgevingsdiensten. 

Wat zijn ontwikkelingen in jouw vakgebied?

Sinds enkele jaren worden er steeds 

vaker ecologische zoekhonden ingezet. 

Dit zijn honden die getraind zijn voor 

detectie van levende dieren, karkassen, 

uitwerpselen en andere biologische 

materialen. Nu ben ik bezig om mijn 

jonge hond op te leiden als ecologische 

detectiehond. Wellicht kan mijn hond 

over een paar jaar zijn eigen brokken 

gaan verdienen bij ODR. 

Zou mooi zijn als dat lukt.

Waar ben je trots op? 

Ik ben blij dat er veel kennis ‘zit’ bij de 

ODR. Door de werkdruk lukt het de 

collega’s van advies en vergunning-

verlening vaak niet om naar buiten te 

gaan om een beter beeld te krijgen van 

een casus. Dat is wel een verbeterpunt. 
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Wat doet een toezichthouder asbest? 

Een toezichthouder asbest houdt 

toezicht op de verwijdering van asbest-

houdende materialen, slooplocatie en de 

naleving daarvan. Als het nodig is, treden 

wij handhavend op. 

Hoe pakken jullie het aan?

Er wordt eerst administratief onderzoek 

gedaan naar de inhoud van de sloop-

melding of locatie, om na te gaan of en  

welke risico’s er aangetroffen kunnen 

worden. Vervolgens kan er toezicht ter 

plaatse plaatsvinden. Achteraf wordt 

gekeken of aan de administratieve 

verplichtingen is voldaan. Dit is 

nodig om het dossier te sluiten. Wij 

kijken of asbest wordt verwijderd 

overeenkomstig de sloopmelding 

en wet en regelgeving en dus veilig 

voor burgers en de leefomgeving. 

Als wij overtredingen of afwijkingen 

constateren, bespreken wij dit met de 

saneerder of sloper en dan maken we 

er afspraken over. Wij registreren de 

Waarom is het volgens  

toezichthouder asbest, John,  

belangrijk om toezicht te houden op asbest?

bevindingen van de controle in een 

checklist en melden de geconstateerde 

overtredingen en afwijkingen bij onze 

handhavingspartners (BOA, Nederlandse 

Arbeidsinspectie en de Certificerende 

instelling) . Daarbij beoordelen wij 

bij een handhavingscontrole de 

asbestinventarisatierapporten en 

we houden toezicht op de locatie 

om te zien of zij zich houden aan het 

handhavingsbesluit. Bij een slooplocatie 

controleren wij of het pand is gesloopt 

en melden dat door aan de BAG 

medewerker.

Als sprake is van overtredingen van 

de wettelijke regels wordt meestal de 

landelijke handhavings- en sanctie- 

strategie (LHS) toegepast.   

Als er verkeerd met asbest wordt omgegaan kan het 

leefmilieu daar schade van ondervinden.

Afhankelijk van de ernst en het 

gedrag van de overtreder wordt de 

opvolging bepaald: in orde, herstel (met 

waarschuwingsbrief) of stilleggen onder 

aanzeggen van last onder dwangsom. 

Waarom is het toezicht op asbest zo belang-

rijk? 

Omdat asbest op de lijst (ZZS) zeer  

zorgwekkende stoffen staat. Als er 

verkeerd met asbest wordt omgegaan 

kan het het leefmilieu daar schade van 

ondervinden.

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten 

en aan je collega’s bij ODR?

Wij moeten met zijn allen blijven 

investeren in een betere leefomgeving 

zodat mede door onze inspanningen het 

leefmilieu beter wordt.

De hal van het oude pand

De hal van het nieuwe pand
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Wat doet een vergunningverlener bouw? 

Wij doen verschillende werkzaamheden 

omtrent bouw. Je kunt daarbij denken 

aan omgevingsvergunning verlenen, 

vooroverleg, legesbrieven, klanten 

telefonisch te woord staan, informatie 

geven over omgevingsvergunningen en 

over vergunningsvrij bouwen. Elke dag is 

anders. Wij hebben te maken met 

verschillende vraagstellingen en verschil-

lende soorten klanten.

Er zijn allerlei ontwikkelingen. Zo is er meer 

aandacht voor duurzaam bouwen maar ook 

voor bijvoorbeeld mantelzorgwoningen. Hoe 

gaan jullie hier mee om? Wat is jullie rol? 

Wij geven informatie en advies aan 

klanten over mantelzorgwoningen, 

duurzaamheid en ook andere actualitei-

ten.  Wij volgen dit soort thema’s op de 

Hoe gaat 

vergunningverlener bouw, Nicole,
om met alle ontwikkelingen in haar vakgebied? 

voet. Bij vergunningaanvragen denken 

wij mee vanuit de mogelijkheden en 

geven wij advies. Ook organiseren wij 

regelmatig netwerkbijeenkomsten voor 

aannemers en architecten. De laatste 

netwerkbijeenkomst ging bijvoorbeeld 

over stikstof. 

Jullie hebben ook te maken met nieuwe of 

veranderende wetgeving, zoals de Omge-

vingswet en ook de Wet kwaliteitsborging 

voor het bouwen (Wkb). Hoe bereiden jullie 

je daar op voor? 

Wij zijn al lange tijd volop bezig met de 

voorbereidingen voor invoering van 

beide wetten. Wij hebben in onze 

organisatie een projectleider Omge-

vingswet. Zij heeft contact met alle 

samenwerkingspartners, de gemeenten 

en de teams binnen onze organisatie om 

te zorgen dat alles goed op elkaar 

afgestemd is. Wij hebben als team 

vergunningverlening bouw al veel 

trainingen gehad en zijn ook betrokken 

bij het inrichten van de werkprocessen. 

De Wkb heeft vooral veel gevolgen voor 

de aannemers en architecten. Om te 

zorgen dat zij ook goed voorbereid zijn, 

hebben we vorig jaar nog een webinar 

voor deze doelgroep georganiseerd. Een 

expert legde hen uit wat de wet inhoudt 

en wat die voor hen betekent. Er was 

veel animo voor dit webinar. 

Waar ben je trots op? Wat is jouw boodschap 

aan de gemeenten en aan je collega’s bij 

ODR?

Ik ben trots op onze dienstverlening. 

Wij denken altijd vanuit de klant. Voor 

ons zijn sommige dingen logisch, maar 

voor de klant vaak niet. Zij kennen de 

regels niet. En ik ben ook trots op onze 

organisatie. Er is veel aandacht voor die 

dienstverlening, maar ook voor jou als 

persoon. Privé en werk moeten in balans 

zijn. 

Wij voeren niet alleen de wettelijk 

verplichte milieutaken uit, maar wij doen 

ook de bouwtaken (vergunningverlening 

en toezicht) voor bijna alle gemeenten in 

de regio. Daar is bij de start van ODR 

bewust voor gekozen. Een aantal 

gemeenten trok de conclusie dat ze deze 

taken niet meer zelfstandig konden 

uitvoeren. Dus zijn wij dat voor hen gaan 

doen. Gaandeweg kozen andere gemeen-

ten hier ook voor. Als ODR kunnen we 

een groter volume aan werkzaamheden 

uitvoeren. We kunnen beter, gemakkelij-

ker en goedkoper integraal werken op 

het gebied van bouwen, ruimtelijke 

ordening en milieu. We zijn aantrekkelij-

ker als werkgever omdat we continuïteit 

kunnen bieden. En we hebben veel 

kennis en expertise in huis die we 

inzetten voor de gemeenten. Zo volgen 

we de ontwikkelingen op het gebied van 

bouw op de voet. Actuele onderwerpen 

zijn de invoering van de Omgevingswet 

en de Wet kwaliteitsborging bouw 

(Wkb), maar ook de stikstofproblema-

tiek, woonruimte arbeidsmigranten, 

duurzaam bouwen etc. Wij doen dat niet 

alleen reactief, maar ook proactief. Zo 

helpen we gemeenten bij de implementa-

tie van de Omgevingswet met onze 

technisch-inhoudelijke expertise én met 

onze kennis op het vlak van ICT, organi-

seren, leges en communicatie. 

Een ander voorbeeld is dat we aanne-

mers en architecten uit de regio zelf zo 

goed mogelijk informeren over de Wkb, 

omdat we weten dat deze bedrijven 

minder goed door landelijke branche-

verenigingen worden bereikt en 

geïnformeerd dan dat wij dat kunnen 

gezien onze kennis en onze contacten 

met deze bedrijven. Nicole is vergun-

ningverlener bouw. Zij vertelt hoe zij 

omgaat met alle ontwikkelingen in 

haar vakgebied. 

VEEL ONTWIKKELINGEN OP HET GEBIED VAN BOUW

Wij denken altijd vanuit de klant. Voor ons zijn sommige 

dingen logisch, maar voor de klant vaak niet
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Als ODR werken wij aan een fijne, veilige 

en duurzame leefomgeving. Duurzaam-

heid is op dit moment erg actueel. ODR 

neemt allerlei initiatieven hierin en is een 

belangrijke speler. Eén van de thema’s is 

energiebesparing. Projectleider Arnoud 

coördineert allerlei verschillende acties 

en projecten met dit thema.  Hij vertelt 

wat wij allemaal samen met de gemeen-

ten doen hierin. Een ander thema is de 

circulaire economie. We willen in 

Nederland naar een afvalvrije economie; 

een economie waarin grondstoffen 

worden hergebruikt en afval niet meer 

voorkomt. Dit moet in 2050 bereikt zijn. 

Een collega vergunningverlening bouw 

vertelt meer over onze rol bij circulaire 

economie. 

EEN DUURZAME LEEFOMGEVING

Energiebesparing is een heel actueel thema. 

De oorlog met Oekraïne heeft dit nog eens 

aangescherpt. Wat is de rol van ODR hierin? 

Wij hebben als ODR de verplichting om 

bedrijven te controleren op energie-

besparende maatregelen. Maar wij vin-

den energiebesparing ook een belangrijk 

thema. Daarom zetten wij ons ook op 

andere manieren in om energiebesparing 

te stimuleren. 

Wat doet ODR allemaal op het gebied van 

energiebesparing? Welke projecten lopen er?

Er lopen heel veel verschillende 

projecten en acties:

•  Toezichthouders van ODR komen veel 

bij bedrijven. Zij zien erop toe dat be-

drijven hun eigen verantwoordelijkheid 

Wat bereiken we volgens 

projectleider Arnoud
met alle energiebesparende acties in onze regio? 

nemen op het gebied van energiebespa-

ring, spreken hen hier

op aan, adviseren hen en we handhaven 

hier ook op. Met de energiecontroles 

zijn al zo’n 17 windmolens bespaard.

•  Kantoorgebouwen moeten vanaf 1 

januari 2023 minimaal energielabel C 

hebben. Als ODR controleren wij in 

opdracht van de gemeenten de energie 

labels van de kantoorgebouwen in 

onze regio. Ons kantoorgebouw heeft 

energielabel A+ gekregen. 

•  Wij zetten voor 2 gemeenten in 

onze regio een energiecoach in om 

MKB ondernemers snel en makkelijk 

te adviseren over energie(kosten) 

besparende maatregelen. 

•  We adviseren gemeenten over de 

inpassing van zonnepanelen op 

monumenten. 

•  Bij vergunningverlening adviseren 

we inwoners en ondernemers over 

verduurzamingsmaatregelen. 

•  We organiseren regelmatig informatie-

bijeenkomsten voor aannemers en 

architecten. Dan komt het thema 

energiebesparing aan bod. 

Hoe is de samenwerking met de gemeenten? 

De samenwerking met de gemeenten 

verloopt goed. We bepalen in goed 

overleg hoeveel energiecontroles 

ODR gaat uitvoeren. We informeren 

gemeenten over ontwikkelingen. Dat 

Lees verder op de volgende pagina>>
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Wat is de rol van ODR in het streven naar een 

afvalvrije economie?

Wij zijn hierin een belangrijke partij 

omdat wij de mogelijkheid hebben 

om het contact tussen partijen te 

verbeteren en partijen aan elkaar 

te verbinden. Wij nemen deel aan 

verschillende samenwerkingsverbanden. 

Daarnaast hebben wij veel contact 

met ondernemers. Wij stimuleren 

ondernemers om initiateven te nemen en 

wij brengen ondernemers bij elkaar als 

wij denken dat zij elkaar kunnen helpen.  

Waar ligt volgens 

vergunningverlener milieu Harm  
de uitdaging op het gebied van circulaire economie? 

Hoe doet ODR dit?

Wij proberen op 2 manieren een 

positieve bijdrage te leveren aan 

lokale initiatieven. Ten eerste helpen 

wij ondernemers bij het vinden van 

kansen om hun bedrijfsvoering meer 

circulair te maken. Wij wijzen hen op 

voorbeelden van andere initiatieven, 

maar ook op mogelijkheden om subsidie 

aan te vragen. Ten tweede zien wij dat 

de wetgeving vaak achterloopt op de 

initiatieven die wij in de praktijk zien. Wij 

denken dan met de ondernemers mee. 

Wij stellen ons flexibel op, kijken naar 

wat wel kan, om er zo voor te zorgen 

dat deze initiatieven vooruit kunnen. Zo 

hebben wij meegedacht met een initiatief 

dat heeft geresulteerd in een succesvolle 

startup die in de toekomst waarschijnlijk 

veel voedselverspilling kan voorkomen.

Hoe ziet de toekomst eruit?

In de toekomst zullen wij nog meer 

moeten kijken naar een breder plaatje. 

Met een continue verandering in 

wetgeving en beleidskeuzes is het 

makkelijk om ons te focussen op wat 

er niet kan. Aan ons de uitdaging om er 

voor te zorgen dat initiatieven met een 

positief effect op de leefomgeving toch 

door kunnen gaan. 

Aan ons de uitdaging om er voor te zorgen dat initi-

atieven met een positief effect op de leefomgeving 

toch door kunnen gaan.

gebeurt meestal via het OGO (ambtelijk 

opdrachtgeversoverleg). We adviseren 

de gemeenten op allerlei gebieden en we 

werken samen aan allerlei projecten.

Windenergie is bij veel gemeenten nog een  

issue. Hoe is dat in Rivierenland? 

Dat geldt ook voor de regio Rivierenland. 

Gemeenten willen veel energie opwek-

ken via zonnepanelen op daken. Dat is 

ook de reden dat we samen met de  

gemeente Buren de pilot zonnepanelen 

op bedrijfsdaken zijn gestart.  

Het plaatsen van grote windmolens in 

Rivierenland levert veel discussie op in 

de politiek bij onze gemeenten. 

Wat is de rol van ODR daarin? 

Wij behandelen de vergunningaanvragen 

voor windturbines. We nemen hierin ook 

de milieuaspecten mee. En we helpen 

hen met de analyse en beoordeling van 

lokale effecten (slagschaduw, geluid, 

risico’s, etc.). 

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten en 

aan je collega’s bij ODR?

Blijf samen werken aan een duurzame 

toekomst! Wij hebben als overheid een 

voorbeeldfunctie. 

Met de energiecontroles  

zijn al zo’n 17 windmolens bespaard.
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Wat doet een adviseur bodem? 

Wij geven informatie over de bodem-

kwaliteit, we beheren bodem gerela-

teerde data en we beoordelen meldingen 

die gedaan worden door bedrijven 

die ergens grond willen toepassen. In 

ruimtelijke procedures beoordelen wij 

of de bodemkwaliteit geschikt is voor 

het beoogde gebruik. Verder beoordelen 

wij de bodemkwaliteit bij de aanleg van 

gesloten bodemenergiesystemen en 

we kunnen adviseren over ontplofbare 

oorlogsresten in de bodem. In geval van 

calamiteiten, zoals een dumping van 

drugsafval, kunnen wij advies geven over 

de saneringsaanpak en beoordelen wij 

het evaluatierapport van de sanering. 

We ondersteunen de gemeenten door 

het maken van beleid in de vorm van de 

Nota Bodembeheer.  

Wat zijn de ontwikkelingen op het gebied van 

bodem geweest de afgelopen 10 jaar? 

Er is landelijk beleid ontwikkeld ten 

aanzien van Zeer Zorgwekkende Stoffen 

(ZZS). Dat zijn stoffen die gevaarlijk zijn 

Hoe gaat onze adviseur bodem, Ingrid,
om met verschillende belangen van gemeente en 

ODR in dossiers?

voor mens en milieu. We willen deze 

stoffen zoveel mogelijk uit de leefom-

geving weren. Verder is er aandacht 

gekomen voor onvoorziene schadelijke 

effecten op de bodemkwaliteit van het 

gebruik van thermisch gereinigde grond 

en bepaalde typen secundaire bouwstof-

fen, zoals staalslakken. 

Een andere ontwikkeling is de verbeter-

de digitalisering van bodeminformatie. 

Jij hebt soms met zeer complexe dossiers te 

maken, zoals de golfbaan in Spijk in de ge-

meente West Betuwe. Wat is daar aan de 

hand?

In Spijk wordt een geluidswal met 

golfbaan aangelegd. Daarbij zijn 

staalslakken toegepast. Dat is niet 

gedaan volgens de voorwaarden, 

waardoor de bodem en het oppervlakte-

water verontreinigd raken. In maart 

2019 heeft ODR het werk daarom 

stilgelegd. In 2020 is er met de aan-

nemer en eigenaar een plan van aanpak 

afgesproken om de staalslakken op een 

Het is belangrijk dat we ons bewust blijven 

van ieders rol in het dossier

veilige manier op de locatie toe te 

passen. Samen met het Waterschap 

houden wij toezicht op het werk en we 

treden handhavend op, als dat nodig is. 

We beoordelen de bodemonderzoeken 

en grondwatermonitoringsgegevens en 

adviseren de gemeente in dit dossier. 

Ook beoordelen we alle grond die voor 

het werk wordt aangevoerd. 

Hoe is de samenwerking met gemeenten? Ik 

kan me voorstellen dat de gemeente soms een 

ander belang heeft dan ODR? Hoe ga je daar-

mee om?

De samenwerking met de gemeente in 

dit dossier is goed. De lijntjes zijn kort 

en we houden elkaar goed op de hoogte 

van alle ontwikkelingen. Het is belangrijk 

dat we ons bewust blijven van ieders 

rol in het dossier. ODR heeft tot doel 

een veilige en gezonde leefomgeving te 

waarborgen en het milieu te bescher-

men. Onze rol is toetsend, we adviseren 

de gemeente, we houden toezicht en 

treden handhavend op als dat nodig is. 

De gemeente neemt onze inbreng in dit 

dossier serieus.

In andere gevallen komt het wel eens 

voor dat een gemeente ons advies niet 

of niet helemaal overneemt. Dat is 

Wij doen meer dan vergunningverlening, 

toezicht en handhaving. Wij hebben een 

groot aantal specialisten in dienst met 

allemaal hun eigen expertise. Zij advise-

ren gemeenten en andere organisaties op 

het gebied van milieu, archeologie, 

cultuurhistorie, geluid, luchtkwaliteit, niet 

gesprongen explosieven, bodem, natuur, 

externe veiligheid, water, spuitzones en 

lichthinder. Zij vertalen wetgeving en 

normen naar op maat gemaakte adviezen. 

Ze zorgen dat ze op de hoogte zijn van de 

laatste ontwikkelingen en informeren 

gemeenten en andere betrokkenen 

hierover. Bodem is een thema dat steeds 

meer aandacht krijgt, doordat er allerlei 

ontwikkelingen zijn op het gebied van 

bodemverontreiniging. Denk aan asbest 

en Zeer zorgwekkende stoffen (ZZS) 

waaronder PFAS. Het team advies bodem 

is de laatste jaren dan ook erg uitgebreid. 

Eén van onze adviseurs bodem, Ingrid,  

vertelt meer over de ontwikkelingen op 

het gebied van bodem en haar rol. Ook 

archeologie en cultuurhistorie krijgt 

steeds meer aandacht. Zo is onze 

regioarcheoloog Huib Jan onlangs nog 

betrokken geweest bij de Schat van 

Ommeren. Hij vertelt meer over zijn 

werk.

ONZE SPECIALISTEN DENKEN GRAAG MEE

Lees verder op de volgende pagina>>



Nieuwsbrief 10 jaar ODR

Als je het over een Omgevingsdienst hebt, 

denk je niet meteen aan archeologie en cul-

tuurhistorie. Toch zijn jullie met 3 personen. 

Wat doen jullie? 

Wij adviseren gemeenten en onze 

collega’s op het gebied van archeologie.  

We zijn regelmatig buiten te vinden 

als een archeologisch bedrijf 

veldwerk uitvoert. Hiervoor wordt 

een Programma van Eisen opgesteld 

door een archeologisch bureau. Wij 

zijn ook betrokken bij het opstellen 

van dit programma. Zo houden we 

sturing op het archeologisch proces 

binnen de ruimtelijke ordening en het 

vergunningstelsel. Het is soms een hele 

puzzel om alle spelers en wensen op 

Wat maakt het werk van 

regioarcheoloog Huib Jan
zo bijzonder? 

een rijtje te krijgen. Maar dat is juist 

het mooie van ons vak: bijna alles is 

maatwerk. We kijken echt wat wel of 

niet kan en hoe dat dan het beste in 

relatie tot de ingreep of ontwikkeling 

opgelost kan worden. Naast ons 

advies aan gemeenten hebben we ook 

goede contacten met het Waterschap, 

Staatsbosbeheer, een bouwcombinatie 

Mekante Diek. Dit zijn professionele 

spelers waar we uitstekend mee 

kunnen werken zoals bijvoorbeeld bij 

de herinrichting van natuurgebied De 

Steendert in Est of bij de dijkversterking 

tussen Gorinchem, Waardenburg en 

Tiel. Archeologie zit altijd vroeg aan tafel 

zodat men niet voor verrassingen komt 

te staan.

natuurlijk niet prettig, want we onder-

bouwen onze adviezen altijd met 

argumenten. Maar niet ieder geval is 

zwart-wit te beoordelen. Uiteraard 

maakt de gemeente zijn eigen afweging.

Hoe zie jij de toekomst?

Er komen nog veel interessante ontwik-

kelingen op het vakgebied bodem af. Bo-

dem gaat een steeds grotere rol spelen in 

ruimtelijke opgaven. Daarnaast werkt de 

EU aan een wetsvoorstel met richtlijnen 

voor de bodemgezondheid. Maar eerst 

komt de Omgevingswet, waarbij er taken 

op het gebied van bodem bij komen voor 

de gemeenten en voor ons. 

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten en 

aan je collega’s bij ODR? 

Het team Advies Bodem bereidt zich ac-

tief voor op de Omgevingswet en ontwik-

kelingen in ons vakgebied en werkt graag 

met jullie samen aan vragen op het gebied 

van bodem en ondergrond. De bodem is 

de basis van onze leefomgeving. 

De archeologen brengen dat verleden voor eventjes 

voor het voetlicht. Ik mag daar elke dag een bijdrage 

aan leveren. Dat is een bevoorrechte positie.

Lees verder op de volgende pagina>>

Lees verder op de volgende pagina>>
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Wat doet een jurist?

Wij nemen besluiten op verzoeken om 

handhaving, wij leggen handhavingsbe-

sluiten op en wij behandelen bezwaren 

en beroepen tegen handhavingsbeslui-

ten en tegen (het weigeren van) omge-

vingsvergunningen.

Waarom is het belangrijk dat ODR een team 

juristen heeft?

Wetten en regels helpen ervoor te 

zorgen dat onze samenleving leefbaar 

blijft. Toezichthouders controleren op 

naleving van wet- en regelgeving op het 

gebied van omgevingsrecht. Regelmatig 

stelt een toezichthouder een over-

Onze juristen Maral en Shelly vertellen 

wat hun rol is op het gebied van handhaving en  

bezwaar- en beroepzaken. 

treding vast. Hierbij kan het gaan om 

uiteenlopende zaken. Zoals brandveilig-

heid, asbest, ruimtelijke ordening en 

milieuovertredingen. Wanneer er  

sprake is van een overtreding, is het 

belangrijk dat deze wordt beëindigd.  

Dit kan middels een besluit van een  

handhavingsjurist. Handhavingsjuristen 

zorgen ervoor  dat wet- en regelgeving 

wordt nageleefd en onze samenleving 

leefbaar blijft. 

Soms zijn mensen het niet eens met 

onze besluiten. Iedereen heeft recht 

op rechtsbescherming en kan bezwaar 

Wetten en regels helpen ervoor te zorgen dat  

onze samenleving leefbaar blijft. 

Wij hebben in onze organisatie een team juristen. Dit team bestaat uit zo’n 25 

mensen. Een deel van hen houdt zich bezig met bezwaar- en beroepzaken waar 

we in onze organisatie mee te maken hebben. Een ander deel houdt zich bezig 

met handhaving. Maar wat doen zij dan precies? Onze juristen Shelly en Maral 

vertellen er meer over. 

Jij bent regio archeoloog. Wat houdt dat in?

Sinds september 2010 hebben de 

gemeenten in Rivierenland een eigen 

regioarcheoloog. Dit is een initiatief van 

provincie Gelderland in samenwerking 

met de gemeenten. Als regioarcheoloog 

adviseer ik gemeenten op het gebied van 

archeologie en ik stuur het proces.  

Daarnaast houd ik me ook bezig met 

erfgoedzorg. Zoals het behoud van 

ondergronds erfgoed, het geven van 

voorlichting, het organiseren van en het 

ondersteunen bij publieksactiviteiten 

zoals de Nationale archeologiedagen. 

Ook denk ik mee over de inrichting  

van bouwplannen, het inrichten van  

tentoonstellingen, het schrijven van 

stukjes voor de Gelderse archeologie-

kroniek.

Waar ben je trots op? 

Hoewel ik al bijna 30 jaar in Zuid-Hol-

land woon, ben en blijf ik een jongen van 

de streek. Ik ben geboren en getogen in 

Eck en Wiel. Ik voel me enorm verbon-

den met de streek. Niet alleen met de 

mensen maar ook met het verleden van 

Rivierenland. We hebben zo’n enorme 

variëteit aan erfgoed in ons gebied.  

Dat wordt vaak over het hoofd gezien. 

Ons gebied is van oudsher een agrari-

sche streek met veeteelt en fruit.  

Het zichtbaar erfgoed bestaat vooral uit 

bijzondere en gave boerderijen.  

Maar we hebben ook veel ondergronds 

erfgoed dat vaak onderbelicht is.  

We hebben namelijk een bewonings-

geschiedenis die tot wel 7 of 8 duizend 

jaar teruggaat. Allemaal onzichtbaar en 

vaak ook grotendeels verdwenen.  

De archeologen brengen dat verleden 

voor eventjes voor het voetlicht. Ik mag 

daar elke dag een bijdrage aan leveren. 

Dat is een bevoorrechte positie.

Hoe zie jij de toekomst?

Ik zie de toekomst rooskleurig tegemoet. 

Digitale ontsluiting van onze informatie 

is nog een grote wens. Daar starten we 

dit jaar mee. We kunnen dan beter en 

sneller adviseren.

Wat is jouw boodschap aan de gemeenten en 

aan je collega’s bij ODR?

Blijf geloven in je visie en probeer met 

elkaar te komen tot goede en nuttige erf-

goedzorg. Nog te vaak zijn de aannames 

dat het teveel geld kost en je er zo weinig 

aan hebt. Dat kan soms zo zijn, maar ga 

met elkaar in overleg, bespreek (ruim) 

van tevoren wat er moet gebeuren en 

hoe dat het beste vormgegeven kan wor-

den. Het klinkt allemaal heel eenvoudig 

maar in de praktijk komt het vaak neer op 

vallen en opstaan. Het is dan zaak niet op 

te geven. Blijf het gesprek aangaan, met 

wie dan ook.

en/of beroep indienen. De bezwaar- en 

beroepsjuristen zijn verantwoordelijk 

voor een zorgvuldige afhandeling van de 

bezwaar- of beroepsprocedure. 

De maatschappij verhardt. Zie je dat ook  

terug in jullie werk? Zo ja, hoe?

Ja, dit zien wij terug in ons werk. Soms 

zijn mensen erg mondig of wordt er 

agressief gedrag vertoond. Daarom 

volgen wij regelmatig trainingen omtrent 

agressie en omgaan met weerstand. 

Waar ben je trots op? 

De fysieke leefomgeving is voor iedereen 

zichtbaar. Wij zorgen, samen met de 

andere teams, voor een schone en veilige 

leefomgeving, waar het plezierig wonen, 

werken en recreëren is. Hier zijn wij  

trots op. 

Ook zijn wij trots op ons team. Wij staan 

altijd voor elkaar klaar. We hebben een 

open en transparante werksfeer. Dit 

zorgt ervoor dat wij nog beter ons werk 

kunnen uitvoeren.
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Wij maken gebruik van elkaars 

expertise. Zo zetten wij onze toezicht-

houders milieu, specialisatie agrarisch, 

in voor de Omgevingsdienst Nijmegen. 

En er zijn stelseltaken belegd bij de 

verschillende Omgevingsdiensten. 

De stelseltaak Ketentoezicht is bij 

ODR belegd. 

Programmamanager Ketentoezicht  

Priscilla vertelt over de rol en de 

meerwaarde van dit programmateam. 

Inmiddels werkt het programmateam 

Ketentoezicht ook voor de provincie 

Overijssel en is het landelijk betrokken 

bij projecten.

Wat was 10 jaar geleden de belangrijkste

reden om ketentoezicht op te starten?

Wat is volgens 

programmamanager Priscilla, 

de meerwaarde van team Ketentoezicht? 

Vanuit het rijk werden forse eisen 

gesteld aan de aanpak van milieu-

criminaliteit en ketentoezicht. 

Om beter zicht te krijgen op de 

risico’s in de (afvalstoffen) ketens en 

milieucriminaliteiten de samenwerking 

met o.a. strafrechtelijke (keten)

partners te bevorderen, besloten de 

Omgevingsdiensten in Gelderland 

samen te gaan werken met een 

programmateam Ketentoezicht. 

Ons team werkt dus niet alleen voor 

Omgevingsdienst Rivierenland, 

maar voor alle Omgevingsdiensten 

in Gelderland en nu dus ook voor 

Overijssel. Wij werken intensief samen 

met andere partijen zoals het Openbaar 

Ministerie, Politie,  RIEC (Regionale 

De Omgevingsdiensten in de provincie 

werken al vanaf de start samen in het 

Gelders Stelsel. Dat gebeurt op 

meerdere vlakken. Zo hebben de 

directeuren regelmatig overleg over 

het beleid en ook de aanpak van 

landelijke kwesties. Daarnaast hebben 

collega’s in hetzelfde vakgebied regel-

matig overleg in de vorm van een 

expertgroep. 

DE SAMENWERKING IN HET GELDERS STELSEL

Informatie & Expertise Centra) en 

andere partijen. 

Wat hebben jullie in de afgelopen 10 jaar 

bereikt? Waar zijn jullie trots op?

We zijn trots op de 10 jaar samen-

werking met onze ketenpartners en het 

netwerk. De methode en aanpak werkt. 

We hebben samen risico’s blootgelegd, 

mooie onderzoeken gedraaid en 

aangepakt. We voeren regelmatig 

interventies uit, waarbij we ook de rotte 

appels aanpakken. 

En we zijn er trots op dat we namens en 

in samenwerking met alle Nederlandse 

Omgevingsdiensten hebben geschreven 

aan het Landelijk Dreigingsbeeld 

Milieucriminaliteit 2021.
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Met deze nieuwsbrief heeft u hopelijk 

een goed beeld gekregen van wat we 

de afgelopen jaren samen met u bereikt 

hebben. Zonder u was dat natuurlijk 

niet gelukt. Daarom vieren we het 10 

jarig bestaan ook graag samen met u. 

Wij nodigen u woensdag 27 september 

a.s. van harte uit voor een symposium 

met als thema  

‘De Toekomst’. 

Ontwikkelingen volgen zich snel op. 

Zeker als we kijken naar de techno-

Op 6 april vierden wij ons 10 jarig bestaan met alle medewerkers van ODR. 

Speciaal voor dit feest was er een ODR gelegenheidsband opgericht. 

logische ontwikkelingen, zoals digita-

lisering, kunstmatige intelligentie (AI), 

3D printen, robotisering. Maar wat 

betekenen die ontwikkelingen voor ons?  

Wij hebben een topspreker uitgenodigd, 

die ons meeneemt naar die inspirerende 

toekomst die leven, werken en onderne-

men drastisch gaat veranderen.

Daarnaast zijn er deelsessies met 

als thema de toekomst. Denk daarbij 

aan de stikstofproblematiek, de 

woningbouwopgave in Rivierenland als 

onderdeel van de Gelderse Puzzel, 

circulaire economie & energietransitie 

en milieucriminaliteit & het Datalab. 

Allemaal actuele onderwerpen die van 

invloed zijn op onze toekomst. 

Zet de datum alvast in uw agenda: 

woensdag 27 september van 13.00 

 tot 17.00 uur! 

Wilt u er graag bij zijn en een 

uitnodiging ontvangen?  

Stuur dan een e-mail naar  

symposium@odrivierenland.nl 

Save the date! 


